

REACH SVHC Candidate List (Substances of Very High Concern)

Doc. No: RDDGP-016

Date: 2025/1/21
Revision: 16.0 Page: 1

Grade: General

To Whom It May Concern

In accordance with Registration (EC) No. 1907/2006 of the European Parliament and of the Council of December 18, 2006 on the registration, evaluation, authorization, and restriction of chemical substances (REACH).

根據歐洲議會和理事會於 2006 年 12 月 18 日發布的關於化學物質的註冊、評估、授權和限制的註冊 (EC) 第 1907/2006 號 (REACH) 。

Regarding the SVHC candidate list (Substances of Very High Concern) updated on January 21, 2025: We currently do not use any of the listed substances in our products above a limit of 0.1% w/w.

2025 年 1 月 21 日以後公佈的 SVHC 候選清單 (高度關注物質) : 目前我們產品中沒有使用超過 0.1% w/w 的化學品於產品上。

The SVHC candidate list is continuously reviewed. If our product contains a listed substance, we will explain this within 45 days and the product will be reported in the SCIP database accordingly. 當 SVHC 候選清單擴大列表時我們將持續審查。如果產品有使用該物質，我們將在 45 天之內宣告，通知使用程度，以及如何安全處理。

Thank you for your attention & best regards.
感謝多多關照。

Lelon Electronics Corp.



Juihung Wu / Senior Quality Manager

Address: Taiyang Industrial Zone, Baihua Town, Huidong County, Huizhou City, Guangdong, China
地址: 中國廣東省惠州市惠東縣白花鎮太陽城工業區

E-mail: jh@lelon.com.tw

TEL: +86-752-8768-222 ext: 280